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Zápis z diskuse k volbě kandidáta na funkci rektora 15. 2. 2012: 

 

Otázka:  prof.  H. Skalská, FIM - Jakým způsobem zatíží zavedení modelu Full Cost financování 
jednotlivých kateder? 

Odpověď: prof. J. Hynek -  Metodika se teprve zavádí. Projekt na její zavedení funguje teprve pár 
týdnů a je těžké nyní odhadnout administrativní zátěž kateder. Tuto metodiku však zavést 
musíme.  

Otázka: prof. Skalská, FIM – Bude se to týkat pouze vědeckého výzkumu? Jakým způsobem se tato 
metodika dotkne pedagogického procesu? 

Odpověď: ing. S. Klik – Model FC se bude týkat nepřímých nákladů u všech součástí UHK. 

Otázka: dr. K. Kouba, FF – Jakým způsobem bude pan rektor prosazovat dvojnásobné zvýšení 
vědeckého výkonu akademických pracovníků UHK? 

Odpověď: prof. J. Hynek – Budu i nadále vytvářet tlak na děkany, sestavovat žebříčky a tabulky, 
upozorňovat na kolegy, kteří své povinnosti neplní, a naopak vyzdvihovat a oceňovat ty 
nejaktivnější. A vyžadovat, aby se peníze, které UHK získá za vědecký výkon, vracely těm, kteří 
výsledky produkují. 

Otázka: dr. J. Kühnová, PřF – Vybral si již pan rektor nové spolupracovníky – prorektory? 

Odpověď: prof. J. Hynek – Jsem spokojen se svým týmem spolupracovníků a jejich prací. Drobná 
úprava je však možná. Opět to ovšem budou pouze tři prorektoři a nikoliv pět, jak by se mohlo 
očekávat podle počtu součástí UHK. 

Otázka: dr. M. Joukl, FF – Jak se pan rektor staví k vyhlášenému týdnu protestů? 

Odpověď: prof. J. Hynek – K oběma návrhům zákonů se stavím negativně a ČKR na svém zasedání 
v Hradci Králové oba záměry odmítla. Protestní akce studentů chápu a podporuji, ale jako rektor 
reprezentuji UHK navenek a mám povinnost i nadále jednat s představiteli MŠMT. 

Poznámka: doc. Gavalcová – Byla dokončena oficiální reprezentace RVŠ a záleží na tom, jak bude 
tato reprezentace postupovat. 

Otázka. Prof. H. Skalská – Proč nebyla informace, že UHK byla přijata do asociace evropských 
univerzit (jak pan rektor uvedl ve svém vystoupení), dosud zveřejněna na webových stránkách 
UHK? 

Odpověď: prof. J. Hynek – Je to informace, kterou máme potvrzenou zatím pouze mailem. Čekáme 
na oficiální oznámení. 



 

2 
 

 

 

Vystoupení:  dr. M. Mitlöhner – Pan prof. Hynek ho velice nadchl při minulých volbách kandidáta 
na rektora tím, jak sliboval pouze nesnadnou cestu. Od té doby odvedl ohromný kus práce a pro 
dr. Mitlöhnera je velká čest pracovat pod jeho vedením. 

Otázka: dr. J. Daneš – Bylo by možné, aby UHK umožnila přístup do databáze J-Store? 

Odpověď: prof. J. Hynek – Máme omezené zdroje a musíme vážit, které databáze zakoupíme. 
U evropských projektů, ze kterých je možné databáze pořídit, je požadovaná udržitelnost. Je to 
otázka priorit fakult a je třeba říci, zda jsme ochotni nést příslušné náklady i v budoucnu. 

Poznámka: prof. A. Slabý – Každá databáze se vybírá na základě konsorcia VaVpI. 


